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Protokoll Årsmöte, 

Örebro Konståkningsklubb 

Trängen, 2022-06-02 

 

 

Årsmötets öppnande 

Ordförande Fredrik Öjdemark öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

1§ Fastställande av röstlängd för mötet 

Närvarolista vid mötet. 

2§ Frågan om mötets stadgeenliga utlysning 

Inbjudan gått ut via laget.se, den 14/5. 

Stämman fann att mötets hade utlysts enligt stadgarna. 

3§ Fastställande av föredragningslista 

Stämman godkände dagordningen 

4§ Val av mötets ordförande samt sekreterare 

Ordförande: Fredrik Öjdemark, sekreterare: Lisa Trygg 

5§ Val av protokolljusterare tillika rösträknare 

Ingrid Witte och Martin Aranda 

6§ a. Verksamhetsberättelse 

 Ordförande presenterade årets verksamhetsberättelse. Sammanfattning i bilaga. 

     b. Fastställande av resultat och balansräkning, Ordförande presenterade årets resultat 

och balansräkning, se bilaga. 

7§ Revisorernas berättelse 

Revisorernas revisionsberättelse lästes upp. Se bilaga. 

8§ Ansvarsfrihet för styrelsen 2022 

Stämman beviljade ansvarsfrihet för styrelsen. 

9§ Fastställande av medlemsavgifter 

Medlemsavgiften kvarstår på 100:- 

Styrelsen önskar stämmans godkännande att justera avgiften per åkare. 

Stämman godkände översyn och justering.  

10§ Fastställande av verksamhetsplan samt budget för det kommande året 

Ordförande presenterar verksamhetsplan samt budget för det kommande verksamhetsåret 

2022. Sammanfattning se bilaga.  

Stämman godkänner verksamhetsplan samt budget. 

11§ Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner 

Inga motioner inkommit. 
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12§ Val av styrelse, revisor och valberedning 

Förslag till styrelse: 

 Lisa Trygg nyval 2 år – ledamot/sekreterare 

 Åsa Säfström  omval 2 år - ledamot 

 Emira Zeljkovic  kvarstår 1 år - kassör 

 Fredrik Öjdemark  kvarstår 1 år - ordförande 

 Tove Svensson  kvarstår 1 år - ledamot 

 Henric Norin omval 1 år – suppleant 

 Martin Aranda omval 1 år - suppleant  

Stämman godkänner val av styrelse. 

Revisor: Jenny Forsgren har önskat avgå  

Frågan bordlägges och förslag på ny revisor ska tas fram till nästa föräldramöte till hösten. 

Förslag på Valberedning:  

Sittande: Anneli Vikström och Johanna Johansson. 

Stämman godkänner förslaget av valberedning. 

13§ Övriga frågor 

 Klubben behöver engagemang från fler föräldrar när det är tävlingar och andra 

aktiviteter. Anmäl dig gärna när frågan ställs via Laget.se. Då allt arbete är ideellt så 

behöver vi sprida uppgifterna på så många som möjligt. 

 

 Hur jobbar vi med gemenskapen i klubben? 

Det upplevs att klubben börjar bli stor och åkarna delas upp mer o mer. C-åkarna 

önskar få större utrymme vid ex kvällslägret. 

 

14§ Mötets avslutande 

Styrelsen tackar för året som gått. 

 
 

________________________ ________________________  

Justeras   Justeras   

Ingrid Witte   Martin Aranda  

 

 
________________________ ________________________ 

Sekreterare   Ordförande 

Lisa Trygg   Fredrik Öjdemark 
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Bilaga Revisionsberättelse 
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Bilaga verksamhetsberättelse 

 
 

 

Bilaga Resultat  
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Bilaga Resultaträkning 

 

  Bilaga Balansräkning

 

Bilaga Verksamhetsplan 2022–2023 

 


